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GEMLİK BELEDİYE MECLİSİNİN 06 ARALIK  2023 TARİHLİ 

OLAĞAN TOPLANTI GÖRÜŞME TUTANAĞIDIR. 

 

 

       TOPLANTIDA BULUNANLAR :  Galip GÜR, Meclis Başkanı 

                                           ÜYELER : Emir BİRGÜN Oğuz HANÇER, Ercan BARUTÇUOĞLU, 

Osman DURDU, Arzu KARATAŞ, Aydın BAYRAKTAR, Fehmi ARSLAN, Sedat AKKUŞ, 

Şükran BEKAR, Songül ŞANLI, Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI, Mustafa KAYNATMA, Elif 

ACAR YAŞAR, Fatih AYDIN, Rıdvan ÇAKMAK, Bülent ÇİÇEK, Nihat ÇETİN, Mehmet 

ÖKSÜZ, Mahir DAĞ, Ümit GÜLER, Sedat ÖZER, Bekir DÖĞER, Mehtap ÜNLÜ, Telat TEPE,  

Kanber TEMEL 

 

      TOPLANTIDA BULUNMAYANLAR: Mehmet Uğur SERTASLAN  Belediye Başkanı 

                                                      ÜYELER : Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK, Durmuş USLU,  

Alpaslan EKER, Tekin RAMA, Dursun YAVUZ 

 

 Yoklama yapıldı. 

 

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Telat Osman abi gelecek mi ya bir konu var.  İstersen Mehmet 

bir paylaşalım ona göre önerge verip vermeyeceğimiz şey yapacağız.  Ercan bir konuşalım mı gel 

ya bir konu var. Bu 3 etabın ihalesi ile ilgili alınmış karar var ama karar da şöyle geçiyor Kat irtifakı 

ve dağıtım cetveli SPK lisanslı firma katı ittifak SPK  lisanslı firmadan olmaz ki belediye kendisi 

hazırlar. bu kararın kendi metninde sıkıntı var.  Dağıtım tablosu zaten hazırlanmış ekli de size 

verilmiş o zaman Plan ve Bütçe  komisyonunda herkesin şeyi var ya bunu düzelteceğiz ya da tekrar 

meclise gelsin derseniz meclise getireceğiz  

--Meclis Üyesi:….. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:   bak. ya hatalı tabi yani şimdi kat irtifakını SPK lisanslı   firma 

yapamaz ki konu bu komisyonumuza yapılan değerlendirme sonucunda dağıtım cetveli SPK lisanslı 

Firma  tarafından  yapılması kaydıyla diye almışız. Şimdi  kat  ittifakını SPK lisanslı Firma  

yapamaz ki yani SPK  lisanlı firma hali hazırdı oradaki maliyeti çıkardı zaten dosyada var.  O da o 

zaman verildi  komisyonlara hem komisyon raporunda bu dağıtım tablosu yalnızca bu var.  dağıtım  

tablosuna da imza atılmamış yani burada bu kararı oylayarak bu şekilde daha hani, 

 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: ………. 

 --Galip GÜR Meclis Başkanı:   düzelterek oynayalım ona göre de hiçbir daha meclise veya 

komisyona gelme olasılığı olmasın.  

--Meclis Üyesi:  

--Galip GÜR Meclis Başkanı:   Hayır o zaten işte tespit edildi şey Rıdvan normalde şu andaki 

hali hazırda yapılan imalat karşılığı maliyetlendirmeyi SPK değerleme şirketi yaptı. tamam mı?  

Orda işte ona göre de yapılandan birlikte de %40 daireler de seçildi tespit edildi O da bir komisyon 

üyeleri gördü bunları zaten onları görmeden karar vermedi. Fakat komisyon üyeleri bunlara da imza 

atması lazımdı ekinde onları atmamış Bir de kararında Kat irtifakı tablosu kat irtifakını Kuran 

kurum zaten belediyenin kendisi yani katil farkı kurulmadan olmaz. 

--Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Galip Başkanım bunu bugün gündeme çeksem Pazartesi oylasak 

ne olur?  Pazartesi'ye kadar. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:    Komisyona da gelir   ama sonuçta olay bu Ben bunu anlatmaya 

çalışıyorum yani  

--Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi:  Yani orda görür herkes Pazartesiye de   oylarız  bunu Önemli 

bir şey değilmiş de 

 --Galip GÜR Meclis Başkanı:     gördüğünüz şeyler yani bu dağıtım tablosu da size gösterilmiş 

kararda bir yazarken dediğim gibi  
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 --Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: o zaman dediğiniz şekilde dönüştürerek  oylayın oylayalım 

geçsin yani. 

  --Galip GÜR Meclis Başkanı: Tamam  Ben söylüyorum  06.09.2023 tarihinde  

 --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Sayın Başkan toplantıya başlatalım mı yoklama  filan … 

     --Galip GÜR Meclis Başkanı: şu konuyu konuşalım şöyle 06 Aralık 2023 çarşamba günü 

yapılacak olan olağan genel meclis toplantımıza hoş geldiniz derim.  Alacağı kararların 

Gemliğimize hayırlı olmasını diliyorum ve toplantıyı açıyorum. 

 Gene Bu konuyla alakalı  

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: mazeretleri söylemediniz.  

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Dur abi şunu bir şey geçeyim ya  hala hala düzeltip, düzeltip 

durma daha  yani bir yere geldik anlattık ona göre şey yapalım oylarız yani sonuçta toplantıyı açmış 

bulunuyoruz.  ondan kararlar da geçerli. 

 Şimdi komisyon olunca yapılan değerleme sonucunda hali hazırda yapılmış olan imalat İmalatın 

SPK lisanslı firmalara yaptırılmak kaydıyla kat karşılığı sözleşme 208 konutun kat karşılığı inşaat 

usulü ile yapılması komisyonunda toplantılarına katılanların oy birliği ile karar verilmiştir düzeltme 

bu kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 

--Meclis Üyesi:  oybirliği yok. 

 --Galip GÜR Meclis Başkanı: Hayır bu düzeltmenin oybirliği ile kabullü,  şeyi değil kararın 

kararda  zaten senin şerhin varsa var orada bir sorun yok. 

--Meclis Üyesi: … değil.  Bunda da hayırdır da  

--Meclis Üyesi:…… 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi:  Başkanım …… Pazartesi …….  

--Meclis Üyesi: Başkanım bir beş dakika mola verebilir miyiz?  

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  tamam  5 dakika mola veriyoruz.  

 

 

  

 II. OTURUM 
 
 

 --Galip GÜR Meclis Başkanı: Arkadaşlar bu konuyu Gündemi alıyoruz. Pazartesi görüşülmek 

üzere oylarınızı sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir.  

Mazeretli arkadaşları alalım.  

 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Dursun YAVUZ kendisi cenazede.  

 --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Mehmet Uğur SERTASLAN,  Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK  

Durmuş USLU, Tekin RAMA  

--Osman DURDU meclis Üyesi: Alparslan EKER mazeretli  

--Galip GÜR Meclis Başkanı: İYİ Parti’den yok isimleri  zikredilen kişilerin mazeretli olarak 

sayılmasını oylarınıza sunuyorum kabul edenler, etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir.  

01.11.2023 , 6.11 2023 tarihli olan meclis görüşme tutanakları hakkında görüş bildirmek isteyen 

var mı olmadığına göre oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oybirliği  kabul edilmiştir. 

 Gündem dışı konuşma yapmak isteyen arkadaşlar varsa yok. Gündem maddelerine geçeceğiz. 

buyurun  Ercan Bey  

 --Osman DURDU Meclis Üyesi: Sayın Başkan Değerli meclis Üyesi Arkadaşlarım   hepinizi 

Milliyetçi Hareket Partisi ve şahsım adına saygıyla selamlıyorum toplantımızın ve alacağımız 

kararların hayırlara vesile olmasını temenni ediyorum. 

Gemliğimizi ve civar şehirlerimizi  yakından  etkileyen ,  5.1 şiddetindeki deprem felaketi 

neticesinde..  

Sayın Başkan Değerli meclis Üyesi Arkadaşlarım   hepinizi şahsım  ve  Milliyetçi Hareket Partisi  

Grubu adına saygıyla selamlıyorum toplantımızın ve alacağımız kararların hayırlara vesile olmasını 

temenni ediyorum. 
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Geçtiğimiz günlerde Gemlik Körfezi'nde yaşanmış olan 5.1 şiddetindeki depremin bir felakete 

sebep olmamasından dolayı tabii ki şükrediyoruz.  Ancak tekrar büyük felaketleri bize hatırlattı. Bu 

konuyla alakalı gerekli hazırlıklarımızı vakit kaybetmeden yapmak durumundayız geçmiş 

toplantılarımızda Sayın belediye başkanımız kendi dönemlerinden önce depremle alakalı hiçbir şey 

yapılmadığı şeklinde ifadeler kullandı.  Biz tabi Buna katılmıyoruz geçmiş dönemlerde bugün 

deprem bölgelerinde ve yeni yasal düzenlemelerle daha aktif hale gelen rezerv alan çalışmalarını 

geçmiş dönem yönetimleri Gemlik'te Yaklaşık 300 küsur hektarlık rezerv alanlar ve daha fazla 

alanlar tespiti yapıldı. 

 Ancak bunlar halen beklenen bir seviyeye gelmedi Gemlik'te insanlarımız makus kaderini 

bekliyor, makus talihini bekliyor.  Maalesef ilçemizin Ova diye ifade ettiğimiz önemli bir yerleşim 

alanı zemin açısından yüksek risk taşımakta üstündeki yapılar da yüksek risk taşımakta.  Deprem 

her an kapımızda Gemlik çok yüksek derecede bir deprem riski altında ancak elle tutulan gözle 

görülen hiçbir şey yapılmamıştır. Deprem bölgelerinde yeni yapılmakta olan rezerv alan 

çalışmalarını Gemlik Belediyesi geçmişte bundan yıllar önce yaptı. 

 Ancak bu anlamda maalesef beklenen mesafeyi alamadık, yetkili makamların bir an önce 

gereken hazırlıkları ve tedbirleri almak durumundadır.  Gemlik  vatandaşı huzursuzdur gereğinin de 

bir an önce ne gerekiyorsa yapılmasını bekliyoruz, teşekkür ederim. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Buyurun.  

 --Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Sevgili Başkan kıymetli Meclis Üyeleri, Değerli Katılımcılar 

Ben de hepinizi iyi Parti grubu ve şahsım adına sevgi ve saygıyla selamlıyorum.  

İlçenin son haftalarda şiddetli fırtına yoğun yağışlar neticesinde su baskınları içme suyu krizi ve 

deprem ile sarsıldı.  Tüm vatandaşlarımıza büyük geçmiş olsun diyoruz.  Bu konuları  Gemliğin  bir 

iki sorununu dile getirdikten sonra tekrar değineceğim. 

 Öncelikle Başkan Kumsaz da bir pazar yeri olarak kullanılan bir alan var. Toprak bir alan Tabii 

ki yağmur yağdığında çamur oluyor.  Pazarcı da buraya pazar kurmuyor o gün, Geçen hafta böyle 

bir günmüş.  daha önce de olmuş yani o zemini yazın biraz nüfus kalabalık fazla pazarcı var ama 

kışın 10,  20 pazarcı varmış.  O zemini böyle bir parke taşı falan yaparsak pazar kurulmasına daha 

sağlıklı bir imkan sağlarsak iyi olur, vatandaşın bu yönde talebi var. 

 Kumla Ozan sokakta uzun süreden beri bir yol yapıp çalışması varmış, parka taşı çalışması 

varmış.  Vatandaş durmuş herhalde ya aile ile ilgili ya zeminde bir yerle ilgili bir sıkıntı var bir 

süredir biliyorsunuz malum önümüz kış sürekli çamura basıp  siteye gir eve git gel zor oluyor.  

Burayla ilgili bilgi alabilirsek neden durduğuna dair. 

 Yine bu Gemlik yazısı vardı sahilde bunu söylemiştik bir iki ay önce yerine koyacaktı konmadı 

Niye konmuyor zahmet olmazsa arkadaşlardan onun hakkında da bir bilgi alalım. 

Bir diğer hususta şehit mi Şehit Mehmet Güngör İlkokulu Çınar İlkokulu bununla ilgili zaten çok 

fazla şey konuşmuştum.  Yine onları tekrarlamayacağım ama Okul aile birliğinin belediyemizden 

makul birkaç talebi olmuş bu taleplerle ilgili olumsuz cevap almışlar bunun tekrar değerlendirilmesi 

gerektiğini düşünüyorum özellikle okul önünde ve içinde bir kısım parke taşsız yeşil alan olarak 

bırakılmış tabii yeşillik kalmamış ama çamur oluyor sürekli okul içine bulaşıyor Çok da kalabalık 

bir nüfusu olduğundan en azından oraların parka taşı yapılması ile ilgili tekrar değerlendirmesini   

talep ediyorum. 

 Yine Hisar mahallemizde  özellikle Güneş Sokak, Dal sokak ve Yokuş sokaktaki derin büyük 

çukurları attı vatandaş geçen yıldan beri varmış hani bir ara üstüne işte Mıcır ya da başka bir şey 

atılıyor bir zaman gidiyor ama yoğun yağmurlar tabii o çukurdaki mıcırı aldığı gibi daha da 

derinleştiriyor şu an bu 3 Sokağı da söylemiş olayım. 

 Şimdi demiştim bir parantez açacağım diye fırtına su baskınları ve içme suyuyla alakalı 3 hafta 

önce yaşanan 40 Saniyelik bir fırtınayla ilçemiz birkaç ciddi hasar aldı. Bunların içindeki yani 

Cumhuriyet ilkokulumuz bir devlet kurumu olan cumhuriyet ilkokulumuzun çatısının uçuyor olması 

bizim açımızdan aslında ciddi bir sorun. Çünkü yüzlerce çatı ilçemizde öyle ama bir kamu 

binasınınki uçuyor. 
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 Aslında kamu binalarının bu denli daha sağlam yapıları olması gerekirken bu kadar yani 40 

Saniyelik bir fırtına da uçması bütün belki de kamu binalarının tekrar özellikle okulların çatı 

kısımlarının gözden geçirilmesi demek. Yani gündüz vakti olsaydı öğrenciler olsaydı çok bambaşka 

bir şey konuşuyor olabilirdik ama biz de maalesef ki öyle bir can ya kaybı ya da yaralanma 

olmadığı sürece o orada bitiyor unutuldu yani. Halbuki  çok değil 15 gün önce yaşadığımız bir 

hadiseydi 

İkinci husus aşırı yağış ve su baskınları tabii bunu Ben daha önce de söyledim iklimler değişiyor. 

daha tropikal bir iklime aynı yağışların olduğu iklimlere gidiyoruz. eski Dereleri kanalları iyi analiz 

edip bakmak lazım. Bununla ilgili de çakal dereye bakılması gerektiğini o derenin kapatıldığını 

İlerleyen zamanlarda sorun olabileceğini söylemiştik Kuzey etapta yapılan inşaatlarda da x 

müteahhit işte yine iki dağın arası var su yolu olmuş yani zaman içinde x müteahhit soldan  

hafriyatını atmış diğeri  de  sağdan atmış neredeyse ortada buluşmuşlar.  Dere mere bir şey de 

kalmamış orada. Böyle giderse oralarda İlerleyen zamanlarda sıkıntılı durumlara sebebiyet verir 

Çünkü suyun bir yol bulup  denize kadar gitmesi lazım.  zaman içinde bir yol bulmuş ama biz onu 

Kapatıyoruz. Suyun önüne bir  nevi  set örmüş gibi    oluyoruz.  

Diğer  bir hususta yine bu su baskınlarında gördük ki işte kamu dedik ya Önemli kamunun 

kaynaklarını olumlu kullanmak da önemli bisiklet yolu Büyükşehir'in yaptığı ilk daha 1 yılda 

olmadı Sanırım ilk su baskınında yerle bir oldu yine aynı şekilde Meydan düzenlemesi  İskele 

Meydan düzenlemesi de delik değişik oldu Kumla da ve kurşununda bir kaç tane istinat duvarı 

gördü Bunlar da bu şekilde yıkılmıştı ve bunların hepsi de daha birer yıllık yatırımlar birer yıllık 

olaylar işte burada tabii vatandaşın parası kamu aracılığıyla kötü de kullanılmış oluyor yani Gemlik 

halkının parası Hani Palmiye palmiyeler vardı iskelenin üstünde onlar gibi yok oldular gitti. Biraz 

daha kamunun yatırımlarına özellikle büyükşehrin  burda daha sahil kısmında reklam amaçlı değil 

de kalıcı daha uzun ömürlü şekilde yapması gerektiğini düşünüyoruz . 

Bu içme suyu ile ilgili de 2-3 gündür Gemliğin ciddi anlamda gündeminde.  Bununla ilgili çok 

bir şey söylemek istemiyorum.  Ama şunu da söylemeden geçemeyeceğim  Gemlik'te buna bu 

konuya müdahale olup cevap vermesi gereken hiçbir kurum hiçbir kurum ve hiçbir kurumun 

müdürü yetkilisi müdahale olmadı, cevap vermedi.  BUSKİ’de  İlçe Sağlık Müdürlüğü de bu konu 

ile ilgili ilk iki gün özellikte bir açıklama  yapmadı.  Ama Ak Parti İlçe Başkanı arkadaş bu konuyla 

ilgili bir açıklama yaptı. Ne kadar yetkindi bu konuya tabii tartışılır. Diyelim ki yetkili ağızlardan 

aldığı bu konu ile ilgili açıklamayı. 

 Peki o azdan  niye kendileri yapmıyorlar da  BUSKİ müdürü,  ilçe Sağlık Müdürü kendileri 

yapmıyorlar da bunu AK Parti İlçe Başkanlığı yapıyor Bunu da merak ettiğimden AK Parti grubuna 

sormak istedim. 

 Söyleyeceklerim bu kadar Başkanım toplantımızda alacağımız kararlar hayırlı olsun. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Ercan başkan 

 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Sayın başkan Çok Değerli Meclis Üyelerimiz ve 

Belediyemizin çok değerli çalışanları,  basın mensuplarımız ve bizleri izleyen bütün Gemlik 

saygıdeğer Gemlik halkını Allah'ın selamı ile selamlıyorum.  Günümüz hayırlı olsun. Toplantımız 

hayırlara vesile olsun. 

 Değerli arkadaşlar hemen daha 3 gün öncesinde bir deprem yaşadık. Deprem  gerçeğini zaman 

zaman unutsak ta  zaman zaman bu küllense de ama bu kendini belli ediyor,  hissettiriyor. 5.1 

büyüklüğünde olmasına rağmen o gün de biz bir vesileye … …..  hepimize oradaydı Yani oradaki 

esnasında O esnada ki meydana gelen uğultuyla beraber bu sarsın diye hepimizi hissettik gerçekten 

orta şiddeti bir deprem ve Denizin içinde meydana gelmesine Yani tam altımızda olmamasına 

rağmen ütün bölgede hissedilmiş İstanbul'da hissedilmiş, Çanakkale de his edilmiş.  ve deprem 

Türkiye'nin gerçeği ve rahmetli deprem bile vardı.  Ahmet Mete Işık ara Profesör Doktor kandilinin 

efsane müdürüydü o derdi ki deprem Öldürmez binalar öldürür.  Deprem O Allah'ın yeryüzüne 

koymuş olduğu bir şey bütün kıtalar zaten o Muhammet tabakasının üzerinde adeta yüzer gibi  
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duruyorlar yani Bir Gemi nasıl ki denizin üzerinde zaman zaman böyle hareket ederse dalganın 

etkisiyle veya deniz hareketlerinin etkisiyle dünyamızın üzerindeki kıtalarda böyle hareket ediyorlar 

öyle yaratmış yaratan o yüzden biz Allah'ın vermiş olduğu aklı bilimi   Fenni ve günümüzün 

gerektirdiği her türlü teknik şartnameleri oluşturarak bir imar politikası izlenmesi gerekiyor. 

 Yani binalar öldürüyor deprem öldürmüyor deprem  tabiatta meydana geliyor dağlarda 

sallanıyor, ormanlarla sallanıyor, ama orda herhangi bir can  kaybı var mı yok işte bir kez daha bize 

bunu hissettirdi ve adeta bizim en önemli gündem konumuz olmalı deprem.  Deprem bir numaralı 

gündeme oturmalı ve oradan hiç inmemeli diye düşünüyorum.  Deprem hiç ordan inmemeli. Neden 

çünkü Türkiye zaten bir deprem Ülkesi her tarafından aktif hayatları var ama bilhassa Biz Gemlik 

olarak da, Bursa olarak da , hem  fay hatlarına yakınız.  Aynı zamanda da büyük bir risk altındayız.  

O yüzden riski bertaraf etmenin yolu var.  Evet bu Allah onu bize vermiş olduğu  akılla fikirle 

kaynaklarla Biz bunu bertaraf edebiliriz riski. O da nedir Depreme dayanıklı binalar inşa etmek ve 

oralara taşınmak oralarda oturmak ve kullandığımız bütün yapıları bir adeta şey halinde sağlam bir 

şekilde kullanmak ve yapımını sağlamak.  

O nedenle arkadaşlar belediyemizin her alanda mutlaka Deprem mi incelemesi lazım Biz meclis 

üyelerinde başkanımızın da bütün teknik ekip ekiplerinizin de  adeta hani bugün deprem için ne 

yaptın sorusunu ben daha evvel getirmiştim. . Evet deprem bizim bir gerçeğimiz bunu unutmayalım 

Bununla ilgili de gerçekten gündemden hiçbir zaman düşürmeden bir an evvel halkımızın sağlam 

depremlere kavuşturması gerçeğini bir kez daha ifade ediyorum bunun için yapılabilecek her şeyin 

yapılması gerekir ve bu amaçla da biz grup olarak da bireysel olarak da her türlü katkıyı ve yardım 

yapmaya hazırız ve bunun bir an evvel olmasını istiyoruz. 

 Evet aynı zamanda Gemlik'te bu yakın tercihler içerisinde şiddetli Lodos fırtınaları meydana 

geldi arkadaşlar.  Yani çocukluğundan beri Gemlik'teyim doğma büyüme Gemlik'liyim her yer 

böyle birkaç veya bir tane fazla böyle diyebileceğim Hatta bazen birkaç senedir bir şiddetli patlama 

yani fırtına patlaması  olurdu o zaman da sandalları demirlerini sararlardı kayalara vururlardı hatta o 

zamanlar Kayalar da yoktu sahile vururdu yani kumsala atardı tekneleri böyle Balıkçı teknelerinin 

ben çok karaya vurduğunu gördüm ama bu son bir ay içerisinde sık sık bu iklim olayları meydana 

geliyor. Gerçekten şimdi arkadaşımızın bahsettiği o bisiklet yolunun şeyi aşırı yağmurdan değil. O 

denizin fırtınadan dolayı bakın o dalga kuvveti oradaki taşları farkındaysanız yavaş yavaş denizin 

içine doğru alıyor arkadaşlar. O taşlar konduğu zaman ne kadar mesafedeydi.  Hemen hemen Denizi 

göremiyorduk değil mi o büyük kayaları.  Ama şu anda deniz her zaman sizin aldığınız şeyi geri alır 

ve bu yıllardan beri de böyle oraya yapılan bisiklet yolu tabii bu engellemeden yapılmış olabilir 

Ama o bir hizmet amaçlı bir yapıdır Oradaki yani yağmurun şiddetli yağmurdan öyle o vaziyette 

gelmedi dalgaların neticesinde yani ki malumunuz gemiler karaya çıkardı Hatta birkaç tane gemi 

battı şiddetli bir lodos fırtınası.  Allah bir daha göstermesin diyorum. 

 Bu arada bazı bölgelerimizde köylerimizde araziden yukarıdan …… gelerek köyün içerisinde 

bazı evlere de girmek suretiyle Zarar ziyan verdi Karacaali  başta olmak üzere Narlı Büyük 

Kumlada nispeten Küçük Kumlada Bizim de Gemliğimizin bazı mahallelerinde bu şekilde aşırı 

yağmurdan dolayı  ……… Yolları ve şeyleri tıkanması sonucunda bazı evlere de su girdi.  Bunlar 

tabi üzücü şeyler ama Devletimiz kurumlarımız buna aynı saatlerde bakın şikayetin olduğu 

saatlerde müdahale ederek gerçekten ben burada onları kutluyorum. bütün çalışanlarımızı 

kutluyorum. Büyükşehir Belediyesi BUSKİ  yani bütün istifade edilen bütün kurumlar keza 

Belediyemizde elinden geldiği  kadar yardım etti. Tabi burda hadise şudur.  yani burda kim erken 

davranırsa  yapmaya o yardıma koşmaya  onun sevabını da o alır haliyle.  Dolayısıyla biz bir daha 

böyle bir şeye  Allah göstermesin  Yüce Allah niyaz ederken,  tabi bununla ilgili b undan sonra 

olmaması  konusunda teknik ekiplerimizin  Teknik arkadaşlarımızın oralarda incelemeler 

yapmalarını  ben doğru buluyorum.  

 Su meselesine gelince dün Büyükşehir Belediye toplantısı vardı sizde vardınız o konu malum 

bayağı uzun bir süre bir müzakere edildi.  Sonuç olarak şuna karar verildi.  ordaki kaynakta  
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meydana gelen bulanıklığın sebebi Yani bu tektonik bir hareket midir, fay hatlarının tetiklediği bir 

bu üç gün önce meydana gelen depremin Acaba bir habercisi midir ki zaman bakın şunu ifade 

etmek istiyorum.  17 Ağustos depreminde 1999 depreminde gerek Pınarbaşı Mevkii bir şu andaki 

görüştüğümüz Pınarbaşı su kaynağımız ve aynı zamanda da Orhangazi'de bulunan Nadır'daki 

bulunan şu kaynağının çok aşırı derecede aktığını söylediler ve bu tespit edilmiş Yani adeta bir 

Çağlayan gibi iki kaynaktan da çok aşırı su geldiğini ve hemen ertesi gün yani aynı gün içerisinde 

deprem olduğunu söylediler Yani bu da o kokunun kaynağını da yer altında bulunan metan gazının 

yeryüzüne doğru hareketli olarak da bazı uzmanlar değerlendiriyor.  Bu da dahil olmak üzere bu 

kokunun kaynağını  BUSKİ  Genel Müdürlüğü araştıracak ve bu rapor olarak verecektir.  Tabii 

orada müdahale doğru zamanda yapılmıştır ama tabii o ani yağışların ve meydana gelen 

bulanıklığın sisteme girdikten sonra telafisi zordur. Mesela o yağmurun olduğu gün hemen hemen 

yarım gün evde sular akmadı neden akmadı Çünkü sistemi boşaltmak durumundalar yani sistemdeki 

suyu almak durumuna verdi O yüzden bu müdahalelerle şu anda Normal normal seviyeye gelen bu 

durum üniversitemizde de Bursa Teknik Üniversitesi ve Uludağ Üniversitesi ile de ortak çalışmalar 

yapılacaktır.  ,Bunun kaynağı bulunacaktır ve bu bize ve bütün hakkımız a  duyurulacaktır.   

Ama tabii ne zaman biter araştırmalar O Bilim  heyetinin şeyine bağlı.  Barajda zaten devreye 

girecek. Bizim Büyük Kumla barajımız gibi büyük dev su kaynağımız var.  Allah'a çok şükür yani 

bundan sonra bizim Ne ee Artezyen sularına ne kuyu sularına  ihtiyacımız da kalmayacak. İnşallah 

bu da devreye girdiği zaman temiz sağlıklı ve suya Gemliğin en az 50 yıllık önündeki 50 yıllık 

ihtiyacını karşılayacak bir Baraja kavuşmuş olacağız. 

 Ben alacağımız ve aldığımız kararların hayırlı olmasını Yüce Allah’tan  niyaz ediyorum. 

Saygılar sunuyorum. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Emir Bey 

    --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Değerli Gemlikliler, Belediyemizin değerli çalışanları, Değerli 

Meclis Üyesi Arkadaşlarım, Sayın Başkan, Ben de sizleri Cumhuriyet Halk Partisi Belediye Meclis 

grubu adına  hepinizi sevgi ile saygıyla selamlıyorum. 

 Şimdi önemli konular var.  3 Aralık Dünya Engelliler günüydü.  Bu günü birçok sosyal 

medyada kutlanır gibi değerlendiriyor. Arkadaşlar bir mesaj atarak Dünya Engelliler Günü 

kutluyoruz. Aslında o gün bize bir farkındalık yaratmamız gereken bir gün. Bugünle ilgili ne 

yapmamız gerektiği konusunda Ahmet burada sanırım onu bile söz verip yorumlar istediklerini 

taleplerin dikkate alın.  Bu sadece Gemlik'te değil bütün Türkiye'de bunu gerçekleştirmemiz lazım. 

Engelli vatandaşlarımızın taleplerini dikkate almamız gerekiyor ve bir farkındalık yaratmamız 

lazım.    

Dün 5 Aralık Dünya kadın hakları günüydü Ulu önderimizin belki dünyadaki gibi çok ülkeden 

önce Türk kadınına vermiş olduğu hakları adına kendisine bir kez daha minnetle  saygıyla anıyoruz, 

kadınlarımızın bugününü kutluyorum.  

 Şimdi deprem 99'da çok yakında 1999 yılında çok yakınımıza bizim Gölcük'te İzmit'te on 

binlerce canımızı on binlerce vatandaşımızda sakat kalmasına binlerce de binanın yıkılmasına sebep 

oldu.  Bu bile bize ders olmamışken aradan geçen 20 yıllık bir süre sonunda 6 Şubat'ta bölgemize 

uzak olsa da gene on binlerce insanın olsa yitirmemizi on binlerce insanımızın engelli olmasına 

binalarımızın yıkılmasını neden oldu. Yani bunları artık anlamamız gerekiyor Bu farkındalığı 

bulmamız lazım Biz hala biraz daha rant adına yaptığımız yapılara biraz daha fazla kazanmak adına 

bizlere mühendislere belediyelere güvenerek Yapı sahibi olan insanlara karşı sorumluluklarımız 

var. Buna dikkat etmemiz gerekiyor. Yani Özellikle mühendislerin ve belediyelerin veya Çevre 

şehirciliğin bu konuda çok hassas olması lazım.  10 binlerce canımızı çoluğumuzu çocuğumuzu 

aynı  Filistin’de nasıl çocuklar katlediliyorsa bir farklı menzil adını felaket dediğimiz ama aslında 

engelleyebileceğimiz bir felaketle yitirebiliyoruz.   
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Bununla ilgili belediyemizin Gemlik’te  eski yerleşim bölgesinde başlattığı proje çalışmasının da 

tamamlanması için hepimize büyük çaba sarf etmemiz  gerekiyor. hepimiz çaba sarfetmemiz 

gerekiyor ve özellikle tüm siyasi partilerimizin destek olmalarını bekliyorum başkanımızın 

başlattığı bu çalışmalara. 

 Şimdi doğayı kirletiyoruz, çevreyi mahvediyoruz.  Doğa bizden yavaş yavaş bunun hesabını 

sormaya başlıyor. Yani bugüne kadar olmamış şeyleri yaşıyoruz Arkadaşlar bu sadece Gemlik'te 

değil bütün ülkede dünyada bunları yaşıyoruz bunun da farkında olmamız lazım. 

 Şimdi bugüne kadar hiç görmedik tabii dedi Ercan yaşamadım dedi Ama bugüne kadar böyle bir 

nüfus böyle bir kalabalık böyle bir denizin dolgusu şusu busu  olmamıştı ki her geçen gün işte biraz 

daha fazla betonlaşma adına farklı farklı şeyler yapıyoruz.  Ya bunlar da çevresinin o söyledikleri 

muhalefet gibi gelen O sözleri dikkate alınması gerekiyor işte bugün ben Büyükşehir Meclisi'nde 

çevre Komisyonu yeni resim Nilüfer'de bir katı atık Entegre tesisi kuruluyor elki başka yer 

bulunamadı Belki orası kamu adını olduğu için kamulaştırmadığı için uygun bir yer gibi gözüküyor 

ama baktığımızda birçok raporlar veya birçok bilgiler alınmadan tartışılmadan karar vermiş İşte 

Önümüzdeki Çarşamba gününde ihalesi yapılıyor. Entegre bir Tesistir.  Çevreye Belki çok az bir 

zarar veririm ama burada tüm kurumların ya Bursa'yı etkileyecek 3 …….  olsa ekleyecek bir 

yatırma olduğu için görüşlerin alınması lazımdı dikkate alınması lazımdı.  Ne yazık ki bunu  da 

gerçekleştirmiyoruz.   

 Şimdi su bir haftadır Gemlik de ciddi sorun Ben Gemlik'te yaşamıyorum ama ailem burda 

annem  burda özellikle bir hafta sana 3 gün 5 gün suları kullanamama ötesinde evlere bile giremiyor 

kokulardan.  Ama dün büyükşehir belediye meclisi falan sordu Alinur Başkan dedi ki ya çok fazla 

şikayet almadık  Gemlikten  de senin dediğin kadar değildir muhalefet etmenize de  gerek yok dedi 

ya ben şaşırdım döndüm bizim Gemlik'te arkadaşlar Ercan arkadaş olsun, Osman Arkadaş olsun ya 

sizler  bunu niye dile getirmiyorsunuz gibi yani neden böyle ciddi  bir sorun var Sonunda işte 

hemen BUSKİ  bununla  gerçekten ilgilendi.  benden  Mahallelerimizden  isimler aldı teker teker 

mahallelerden kişilerle görüştüler ve bir rapora.  Bu ciddi bir sorun da arkadaşlar İşte bu çağda bu 

teknoloji imkanlarımız varken o suyun o kokunun O bulanıklığın bizim vanalarımızdan geçmemesi 

lazımdı O engellenmeliydi.   Ama şu olabilir de on binlerce insanımız zehirlenip kaybedebilirdik 

yaralanıp şey de olabilirlerdi rahatsız olabilirler ölebilirlerdi de. Onun engellenmesi lazım. Suyun 

kaynağının başına bunu bir siyasi şey olarak söyleyemiyorum.  Bunlar çözebilir artık bu teknolojik 

çağda.  Ama nasıl bizim vanalarımızdan  Çeşmelerimize geldi.  işte Osman dedi ki dişlerimi  

fırçalıyordum 3 gün 5 gün kokusunu benzer bir şeyler söyledi 

 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: İnsan sağlığına  zararlı olmadığı ve müdahale edildi.  

 --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Ya bir dakika bak insan sağlığına zararlı olmadığını dile 

getiriyoruz,  doğrudur belki de ama bak böyle bu su bize gelmedi bu  sağlığa zararlı olarak da 

gelebilirdi, farklı bir şeyden bir gazdan bir şeyden.  Onbinlerce insanımızı yitirebilirdik yani bunları 

engellenmeli   çözülebilmeydi.  Ondan sonra ya artık şöyle olsa da böyle olsa da işte binaları 

Aslında deprem öldürmüyor binaları öldürüyor demememiz lazım diye düşünüyorum.  Benzerini 

işte bir gene hiç bugüne kadar görmedik müsilaj  oldu İki sene önce ya hepimiz dedik ya bugüne 

kadar böyle bir şey olmamış işte Ama oluyor. Neden oluyor çevreye ve doğaya verdiğimiz  bu 

zarardan kaynaklanıyor. 

 Arkadaşlar bizlere özellikle işte halkın temsilci olarak bizlere önemli görevler düşüyor  Sayın 

Başkanım size de sizlere hepimize bir farkındalık yaratmamız lazım.  Bununla ilgili  bir çaba sarf 

etmenizi bekliyorum.  Hepinize Teşekkür ederim. 

 --Galip GÜR Meclis Başkanı: Ben teşekkür ederim. Şimdi arkadaşlar deprem olduktan sonra 

çok konuşuyoruz.  Yani deprem çalıştayı  yaptık.  Kentsel dönüşüm yaptık.  Mesela kentsel 

dönüşümle alakalı Uğur Başkanın  depremle alakalı hiçbir şey yapılmadı dediği konu aslında bu 

Plan  bazında değil.  birde dahilinde ilçe Belediyesinin yani depremle alakalı alacağı tedbir belli 
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değil Ben diyorum ki Türkiye'ye genelinde depremler her ne şekilde burdaki vatandaşı 

ilgilendiriyorsa  aslında ülke politikası  olması lazımdır.  Biz şimdi iki depremde en yakın zamanda 

hepimiz belki hatırlıyoruz 99 depreminde ve  6 Şubat   şimdi bu depremlerle alakalı olduktan sonra 

seferberlik ilan ettik.  İşte konut ihaleleri yaptık.  Yani bu Deprem olmadan ilgili bölgelerde ise 

Gemlik olabilir İstanbul olabilir Bunları deprem olduktan sonra yapmak yerine yani Türkiye 

genelinde bir politika üretip önceden yapmak ve bu kadar canı kurtarmak belki de imkan 

dahilindeydi. Yani şunu anlatmaya çalışıyorum atıyorum Üç ilde deprem oldu Şu anda yapılan 

atılan Temel ve inşaatta aynı şartlarda yapılmış olsaydı belki de birçok kişi hayatını kaybetmemiş 

olacaktı.  Yani ciddi bir şekilde Türkiye 1 derece deprem bölgesi içerisinde bir çok yeri  ve 

biliyorsunuz ki deprem  fayı  üzerinde  hattı  üzerinde çok verimli topraklar aslında orada bütün 

herkeste bütün şeyler yerleşim alanları burda oluşmuş.  Ben aslında hep beraber tüm siyasi partiler 

olarak depremle alakalı ülke politikası olması için de bu konuyla ilgili devlet aslında taşın altına 

elini koyması gerekiyor diye düşünüyorum. 

 Osman Başkan dediği konuda Uğur Başkan’la alakalı Pazartesi günü büyük ihtimalle gelir gene 

sorar ama ben öyle tahmin ediyorum ki kentsel dönüşümle  alakalı bir plan çalışması ile alakalı 

söylediğini düşünüyorum. 

--Meclis Üyesi:  

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  şimdi şey  bak  

--Meclis üyesi:  

--Galip GÜR Meclis Başkanı: siyaset olarak şey düşünme Ben sana en uygun olan söylüyorum 

yani burada iktidar veya şey olarak bakmıyorum. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:…. konuşuyoruz da şimdi Çevre ve Şehircilik 

Bakanlığımızın TOKİ marifetiyle bugün ilçemize de şu anda yapılan konutlar var ve Türkiye'nin 

her tarafında  konutlar yapılıyor.  Yani şu anda 2 milyon konut seferberliği var. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Ercan 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  deprem bölgesinde 

--Galip GÜR Meclis Başkanı: 
 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  bitireyim bir sözümü Deprem bölgesinde de o 

insanların bu ev ihtiyacını karşılanması bakımından şu anda gerçekten bir hummalı faaliyet 

yürütülüyor.  yani bunu da görmemekten gelemeyiz. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  onu diyorum ki Deprem olmadan önce yapmak önemli.  Bir de 

TOKİ biliyorsunuz hepiniz TOKİ'nin yapmış olduğu inşaatlar ilgili mesela  Gemlikte  yaptığı  500 

konuttu kim bilir kaç Gemlik’ten kaç kişi alabilirdi.  Çünkü Türkiye geneline açık burası bunu çok 

iyi biliyoruz yani.  Ben samimi olarak söylüyorum.  Bakın ciddi bir problem ülkemiz için yani 

siyaset falan demiyorum yani ülke olarak şey bakmayın ama  bunun tedbirlerini bir şekilde almamız 

lazım yani.  Her deprem olduğunda aynı şeyleri konuşur oluyoruz. 

--Fehmi ARSLAN Meclis Üyesi:  Cihatlı konutları …… Başkanım  2014-19’da  Gemlikte 5 yıl  

ikamet  edenlere  olmuştu ……… 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  Fehmi  

--Fehmi ARSLAN Meclis Üyesi:   ……….. 
 --Galip GÜR Meclis Başkanı: Fehmi  bak sende meclis üyesisin.  Ben de. Şimdi o konulara 

girersek çok konuşuruz yani. 

--Fehmi ARSLAN Meclis Üyesi:    yok değil.  

 --Galip GÜR Meclis Başkanı:   yani süreci anlatmak yerine  ya bak çok samimi  bir şekilde 

konuşuyorum yani o 

--Meclis Üyesi:….  

--Galip GÜR Meclis Başkanı:    Oradaki konutlar Gemliğin çözümü değil. Gemliğin çözümü 

belli.   yani hangi şeye bak  Bursa Büyükşehir mesela kaç tane 10 taneye yakın Herhalde kentsel  
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dönüşüm başlatmış değil mi?  yani. Üç buçuk milyon nüfus ‘tan bahsediyoruz ya Yani 10.000 konut 

Yani büyükşehirler kendi uhdesinde  ne kadarını dönüştürebilir devlet şeyi olmazsa.  Bunu 

anlatmaya çalışıyorum.   

--Fehmi ARSLAN Meclis Üyesi:  500 ….   

--Galip GÜR Meclis Başkanı:    Tamam  

--Fehmi ARSLAN Meclis Üyesi:  Yüz bin konutun …….. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı: tamam teşekkür ederim sağ olun.  Yüz bin  konut beşyüzbin  

konut olsun inşallah.  

 Şimdi Sedat arkadaşınızın dediği gibi bizim Fen İşleri müdürümüz burada bu Kumsaz pazar yeri 

olsun bütün hepsini notlarını alalım bunlarla ilgilenelim Cumhuriyet İlkokulu çatısı.  Ben o gün o 

akşam o olay olduğu zaman oradaydım En büyük sorunumuz ne biliyor musunuz o biliyorsunuz 

Cumhuriyet İlkokulu yeni yapıldı.  Beş senesi yoktur.  tadilat gördü.  Oradaki vatandaşlardan 

konuştuğumuzda O çatının bir kenarı kalkmış daha önce.  Şimdi vatandaş onu anlatıyor aşağıda 

bize e diyorum ki şikayet etmediniz mi Milli Eğitime bildirseydiniz bize söyleseydiniz Çünkü 

sonuçta o rüzgarın altına oraya rüzgar girdiyse  onun durma olasılığı yok kaldırıp atardı yani. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  

--Galip GÜR Meclis Başkanı: tabii tabii çok ağır şeydi.  o yüzden ben şunu biliyorum ki Milli 

Eğitim Bakanlığı bütün okulların biliyorsun devlet kurumları normal imar durumundan hariç daha 

güçlü kuvvetli yapılır.  Onların katsayıları farklıdır. O yüzden ben kontrol edildiği kanaatindeyim.  

Ama görmek gerekir mi gerekir.  Ama vatandaş bunu gördüyse şikayet ederek şeye getirmesi 

gerekiyordu Allah'tan dediğin gibi akşam oldu Hiç kimse yoktu yalnızca mala bir zararı oldu.  

Gayet de orda toparladık falan işte itfaiyemiz de ordaydı.  Bütün hep müdahale oldu. Ama şu var 

yani artık iki günler değişiyor ciddi sorun yaşanıyor Bu ilk yağmurda Saat 3.00 3.30 gibi ben 

sokağa çıktım.  Bakın arkadaşlar ben de yıllardan beri Gemlik'te Yaşıyorum.  Ben böyle bir şey  

görmedim.  yani o azaldığı halde ben balık pazarında olsun sahilde olsun o dalgaların beni kayaların 

üstünden 2 metre 2,5 metre yukarıya çıktığını Denizi gördüm yani Hani o Tsunami diyoruz ya 

kaçıyorsun Öyle hızlı geliyor ki şeyin içerisinde yani bu bir afat  yani bu   tabii ki daha sağlam 

yapılması lazım ama ya Koskoca kayaları yerinden oynatmış Sedat yerini değiştirmiş yani. 

--Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: işte Başkanım zaten ilk konuşmamın başında onu söyledim yani 

Ercan abi de öyle dedi ben çocukluğumdan beri hiçbir böyle bir şey görmedim Zaten göremezsin 

Sen de göremezsin   Galip  Başkanım.  Çünkü insan ömrü 100 Yıl ama doğa olayları depremde öyle 

Ne diyor bilimciler 500 yılda bir tekrarla 350-400 yılda bir bu doğa olayları iklim değişikliği de 

böyle bir şey 500 yılda bir zaten bu iklime görüyoruz bizim hatırlamamız görmemiz zor ama yani 

hiç olmayan şeyler değil İşte o çakal derede ki kocaman Dere nasıl oluştu insanlar mı yaptı yok Çok 

büyük bir Afet geldi o dereyi oluşturdu. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Sedat  bak onu  da biliyoruz. 11 eylülde o ovada  kayıkla 

gezildiği dönemi  hatırlıyoruz. Ben görmedim gerçi ama belki Ercan hatırlıyordur yani İznik 

Gölü'nün durumu vesaire yani iklimler belirli şeyler değişir ama bak bu bu dolgu olmadan önceki 

hali.  Yani biz aslında denizden ne alırsa Deniz yarın bizden bunu alıyor. Şimdi orada eskiyi hatırlar 

Ercan  İkinci sahilde   dolu değildi ya Dalga vurduğu zaman İstiklal caddesine gelirdi Sonra da 

çekilirdi.  Deniz Çünkü kendisi seni alırız ama biz şu anda neyi yaşadık denize gerisine  geri 

gidemiyor gelen su  ve bu evleri işte sokakları su basıyor yani.  Bu maalesef bizim bu zamana kadar 

yapmış olduğumuz süreçle alakalı bir sorun.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi:  başkanım pardon.  Bu Sedat Bey'in ifade ettiği konu çok 

önemli Cumhuriyet Mahallesi'ne geçince yeni yapılan Kuzey planlarındaki yerler 

  --Galip GÜR Meclis Başkanı: Evet 

 --Osman DURDU Meclis Üyesi:  sağlı sollu Siz de görüyorsunuzdur onu.  Sağlı sollu Dere 

yatağını harfiyat döküm sahası  yapmışlar.  Yarınlarda oraya bir peyzaj da yaparlar kimse bilemez 

bile Orasının dere yatağı olduğunu. Göz göre göre oldu   her şey oraya  

 --Galip GÜR Meclis Başkanı: Tamam.  Ben  orayla  alakalı  
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--Osman DURDU Meclis Üyesi: Kesinlikle onunla alakalı işlem olması lazım.    

--Galip GÜR Meclis Başkanı: onunla alakalı ona da gelecektim 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Böyle  sorumsuzluk olur mu? 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  kesinlikle onunla alakalı  gene Fen  işleri,  İmar bu konuya 

müdahil olursa kontrollerini yaparsa yapan arkadaşlara da müteahhit arkadaşlara da cezayı işten 

uygulanması için elimizden geleni yapalım.  o dediğiniz doğru ama yani Maalesef şimdi Manastırı 

düşünün manastırda da ben 3-4 yer gösteririm bu şekilde yol olmuş yani O yoldan da zaten sel aynı 

şekilde geliyor. 

 --Osman DURDU Meclis Üyesi: bir daha olmasın.  

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  o yüzden evet ve en azından burada buna dikkat edelim. Yani 

onun da gerekli her  ay çalışmasını Belediye olarak yapmaya çalışırız.   

 İçme suyuyla alakalı da ya ben dün şaşırdım yani büyükşehirde ya 150-200 kişiyi şikayet etti 

diyor  Sayın Alinur  Başkan çok fazla bir şey çıkmayacak bu işten diyor.  Ama şöyle bir şey oldu 

BUSKİ  veya İlçe Sağlık 2 gün sonra raporunu açıkladı hiç bir kurumdan resmin kurumdan şey 

gelmedi basına ilan edilmedi.  Yani bir şey derse mesela sağlıklı  

--Sedat AKKUŞ  Meclis Üyesi: olur mu Ak Parti İlçe Başkanı açıkladı siz kaçırmışsınız. 

 --Galip GÜR Meclis Başkanı:  ama o zaman kurumlar yani Şey ben devlet kurumlarından 

bahsediyorum yani ondan sonra açıklamaya ihtiyacı duydu ve açıklandı.  

--Meclis Üyesi: 

     --Galip GÜR Meclis Başkanı:  Şimdi Ercan yani  

 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: şey ifade etmek istiyorum Bakın şimdi orada 

BUSKİ vaziyete ilk andan itibaren müdahale etmiş. Bu bir. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  Uğur Başkan ile beraber ilk gün 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Evet 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:   BUSKİ Müdürümüzü aradık.   

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Evet 

    --Galip GÜR Meclis Başkanı:  İlçe Sağlığı aradık .İl Sağlığı aradı.  Tarımı aradık  tamam mı 

tahliller alındı.  Müdahale etmedi demiyoruz.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Şöyle söyleyeyim  

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  şimdi o iki gün içerisinde şu oldu vatandaş ciddi manada bize 

şikayet etti mesela ben büyükşehirde de söyledim bunu. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Evet 

--Galip GÜR Meclis Başkanı: yani Gemlik Belediyesi ciddi manada bu konuda şikayet geldi 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Koku şikayeti.  

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Yani kokuyla alakalı herkesle bunu yaşadık Gemlik’te.  Ben 

şunu görmek isterdim yani kurumla çünkü devlet böyle şey var vatandaş  korkulan  Mazot mu var 

suyun içinde  yani  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Şimdi onunla ilgili  

--Galip GÜR Meclis Başkanı: rahatlatabilme açısından, ….. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:…… Konuşmama  dikkat ettiğim gibi bilim 

adamlarından oluşan bir heyete araştırılacak  

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Tamam  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: bunun teknolojik bir hareketten mi depremle  bir 

alakası var mı? bu konuyla ilgili bir bilimsel rapor hazırlanacak.  Ama  şu fikre kesinlikle 

katılmıyorum böyle bir şey yok.  Yani  BUSKİ Gemliğe verilen suyun sağlıklı olması konusunda 

kesinlikle ve kesinlikle görevini yapmıştır. 

 --Galip GÜR Meclis Başkanı: yapmak zorunda yani.  

 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: sağlığa zararlı su  
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--Galip GÜR Meclis Başkanı: Ercan orda sıkıntımız yok yani 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: ….. 
--Galip GÜR Meclis Başkanı: Özellikle çıkmadan raporu açıklayamaz ama şu açıklama 

vatandaş şunu bekledi hiçbir kurumdan bir açıklama yok anlatabiliyor muyum? 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Ya zaten  bir yandan o mücadele devam  ediyordu 

orda zaten  genel Müdürümüz  bakın  Cuma günü o hadisenin hemen belki de aynı gün olayın 

mahalline gitmiş Şube Müdürümüz bütün bürokratlarla birlikte.  Orda inceleme yapmışlar İlçe 

Başkanımız da onlardan almış olduk bilgileri kamuoyuyla paylaşmış yani burada  bilgini paylaşımı 

önemli yani burda neden o yaptı  

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Ercan vatandaş İlçe Sağlık Müdürlüğünden istiyor bu raporu onu 

demek istiyorum  neyse.  Şu su mevzusu  şu anda bir komisyon kuruldu bildiğim kadarıyla konuyla 

ilgili kamuoyunu bir şekilde açıklarlar. Ama iş işten geçmez inşallah  tabi. Başka söz almak isteyen 

var mı?  Buyurun Mahmut Abi. 

--Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Sayın Başkan,  Değerli Meclis Üyeleri çok 

üzüntülüyüm, sıkıntılıyım.  üç gün önce bir deprem yaşadık 5.1 büyüklüğünde deprem sonrası 

gündüz gözüyle olması dolayısıyla deprem anında ve sonrasında bir tek toplanma alanımızda bir 

kişi yoktu.  Var mıydı Başkan  Siz gittiniz mi?  gitmediniz.  Kimse gitti mi? gitmedi. Arkasından 

6.1 olup olmayacağını kimse bilmiyordu bununla alakalı kimsenin de bir eğitim yoktu kimse bir 

toplanma nerede olduğundan bilgisi yok.  İlgisi yok alakası yok bizim en büyük eksikliğimiz 

deprem bina öldürür.  Deprem sonrasında da bilgisizlik görgüsüzlük öldürür.  Bir tek bununla 

alakalı eğitimimiz yok ya.  Belediye başka şeyleri söylediğiniz gibi devlet yapabilir ama belediye 

halkına düşkün bir belediye halkının deprem sonrasında ne yapması gerektiği ile alakalı onu 

eğitmeli.  Bu parayla olan bir şey değil.  sadece önem vermekle alakalı onu anlatmakla alakalı bir iş. 

 --Galip GÜR Meclis Başkanı: Mahmut Abi deprem çalıştayı   yapıldı burada. Biliyor musun? 

 --Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: sonucu var  

--Galip GÜR Meclis Başkanı: geldin mi?  

--Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: sonucu var. ben gelmedim bilerek gelmedim 

başkanım Siz  

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  çok çok kişi gelmedi O toplantıya  

--Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Ya Başkanım Siz kendinize göre bir 

organizasyon yapmışsınız.  

--Galip GÜR Meclis Başkanı:   Vatandaşı  kendimize göre ne alaka ya 

--Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi:  Ya benim  konuşma  hakim var mıydı 

Başkanım orda ya Hep siz oraya getirmişsiniz bir ekip o ekibi konuşturacaksınız onlar bize masal  

anlatacaklar.  

--Galip GÜR Meclis Başkanı:   hayır soru cevap  şeklindeydi.  Niye öyle diyorsunuz ya. 

Konsepti var Onun 

--Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi:   benim muhatabım sizdiniz Çalıştay değildi. 

Benim muhatabım Gemlik Belediyesi onun çalışanı başkanı sizsiniz bunun şeyi. 

     --Galip GÜR Meclis Başkanı:   tamam  

--Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Burda benim vatandaşıma okuldaki 

çocuğumu siz eğitmezseniz O çalıştay   eğitmez. Çalıştay  sonucunu Siz tek tek bütün öğretmenlere 

yolladınız mı bütün evlere verdiniz mi boş sonuç değil o raporu ya Ne oldu Sonuçta Rapor nerde 

kim aldı raporu.  Buradaki kaç kişi okudu Allah aşkına elini kaldırsın raporu okuyan bana el 

kaldırsın. 

 --Galip GÜR Meclis Başkanı:   Mahmut abi  

--Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: iki kişi. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:   Mahmut abi bir şey söyleyeceğim. 

--Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi:  Başkanım o 
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--Galip GÜR Meclis Başkanı: öyle bir  bir yere getiriyorsun ki 

--Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: o hayaller  olmuyor bu işler.  

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Hayır Hayır burada bir çalışma yapıldı bununla alakalı tamam mı 

6 Şubat'tan sonra yapıldı.  bu toplantının burası  dolacak yani Birden Naci GÖRÜR  diye bir 

profesör getirildi ve ekiple birlikte bu toplantıda neredeyse kimse yoktu. Şimdi bazı bak  yani 

tamam biz de düşünelim taşınalım bu konuda  eksikliklerimiz varsa  bunu da tamamlayalım ama ya 

çok duyarsızız.  

--Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: başkanım siz 6 Şubat'tan sonra yaptınız 

çalıştayı  niye 6 Şubat'tan önce yapmadınız Siz 4 yıldır değil 5 yıl geldi 5 yıldır seçildiniz buraya 

Seçildiniz buraya.  Bu depremin geleceğinden bilginiz mi yok.  Bu deprem bizim 10 km  bile 

illerimizde  değil şurası.  Merkezi 10 kilometre ileri dedi Allah korudu o kuvvette bizim alanımız 

içinde  olsaydı şurada Gemlik İskele meydanında olsaydı  bir sürü Allah korudu kaybımız olurdu 

Allah'tan denizde oldu.  Mudanya’da  da olsaydı aynı şey olurdu. Allah’tan denizde oldu. Denizdeki 

kayaların biraz   daha derinde olmasından dolayı biz bu işi çok  hafif atlattık.  

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Mahmut Abi  

--Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: İnanılmaz kötülü  günlerimiz var Başkanım 

önümüzde Allah korusun bu Belki 100 sene Siz görmeyeceksiniz bu depremin Ben de görmemeyim 

desem de   ben zaten hiç görmem de ama  

--Galip GÜR Meclis Başkanı: demeyin öyle.  

--Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: ama bakın bunu Belediyenin bir programı 

olması lazım bunlarla alakalı Gemlik Belediyesi'nin depremle alakalı devam eden bir programı 

olması lazım.  Bu sizin sorumluluğunuz ama Sizden sonra gelin de sorumluluğu O sizden 

evvelkilerin de sorumluluğu.  bununla alakalı  bir eğitim programımız yok Biz deprem bölgesinde 1 

sırada sıkıntılı yeriz niye  Naci GÖRÜR söylüyor bak hala onu Gemlik diyor taşınmalı Diyor. 

 --Galip GÜR Meclis Başkanı: Mahmut abi biz ilk göreve geldiğimiz zaman Afad'a  

 --Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Peki teşekkür ederim. 

     --Galip GÜR Meclis Başkanı:  gidip  konuşan Uğur Başkandı.  Ondan eğitim yapılması ile 

ilgili protokol yapan da kendisiydi.  Ben iyi biliyorum yani bu zamana kadar hiçbir belediye başkan 

adayı bize gelmedi dedi.  ama Uğur başkan gelsin bu  konuyla ilgili sizi şey yapsın ama eğitim 

olarak dersen ya depremden sonra bütün sosyal medya kanallar bütün herkese eğitim veriyor zaten 

bütün herkese ne yapılacağını anlatıyor.  Yani belediye eğitim yapsın belediye çalıştay  yaptı  

katılımını gördük İnşallah bununla alakalı da arkadaşlar not almıştır bununla ilgili.  Eğitimi de 

yapacağız Kaç kişi katılacağız göreceğiz Siz katılacak mısınız mesela göreceğiz Teşekkür ederim 

--Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi:…………… 
 --Galip GÜR Meclis Başkanı:  Rıdvan buyur 

--Rıdvan ÇAKMAK meclis Üyesi: Kıymetli  Başkan değerli arkadaşlar Hazirun,  En Kıymetli 

Gemlik Halkı hepinizi sevgi ve saygıyla selamlıyorum. 

 Öncelikle Gemlik halkı geçmiş olsun.  Ama bu geçmiş olsun formaliteden geçen hiçbir şey yok.  

Daha başlamadık.  Konu deprem olunca ben biraz hassaslaşıyorum böyle bazen stresle  doluyorum 

ve aynı reaksiyonları Mahmut abi de gördüm.  Mahmut abi içten konuştuğun için teşekkür 

ediyorum.  Söylediklerini altına imzaya atarım. 

 Öncelikle Sedat kardeşim yaşanan bisiklet yoluyla alakalı yaşanmış olan o tadilat gerektiren 

konu da yapmış olduğun eleştiri de haklısın.  Ama tabii ki objektif bir bakış açısıyla peşine de şunu 

nezaketen eklemen gerekir ki Büyükşehir Belediyesi sabahında burada resmen seferberlik ilan 

etmişti. Onun da teşekkürüne etmiş olman lazımdı.  Objektif bir duruş bunu gerektirir. 

 Onun haricinde Galip Abiciğim Türkiye Cumhuriyeti'nde şu an depremle alakalı mevcut 

hükümetin hiçbir şey yapmıyor olduğunu söylemeniz biraz  

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Yalnız   Ben öyle bir şey söylemedim. 

--Rıdvan ÇAKMAK meclis Üyesi:  ya da ben öyle anladım o zaman yani ben öyle anladım O 

zaman kusura bakmayın lütfen.  Çünkü hükümetin bu işin ne kadar önemli olduğunu 6306 ile ve  
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akabinde yapmış olduğu şu anki düzeltmelerle beraber ve 2 milyona yakın depreme dayanıklı 

konutlar üreterek bunun hükümetimizin bilinci derecede gündeminde olduğunu zaten ispatı her 

yerde var.  Ama gelelim Bize,  bize gelelim ve yapacağım eleştirilerde hiçbir partiye ayırt 

etmiyorum Bu eleştirilerin içine kendimi de katıyorum.  Topyekûn hiçbir siyasi partiydi ayırt 

etmeden Gemlik halkına Haziruna bütün gruplara  lafım.  

 Abiler biz bu kürsüden deprem buranın değişmez demirbaş konusu olmalı diye AK Parti grubu 

olarak söyledik.  Söyledik ama ne oldu sonuç itibariyle deprem mi gündem yapmak için biz hep 

depremi bekledik.  Şimdi bu tamam Türkiye'deki diğer ilçelerin de aslında başlıca problemi ama biz 

birinci derecede daha hassas muhatap olacağımız 1 derece de merkezin üstündeyiz bunun ve Allah 

muhafaza O yüzden diyorum Gemlik halkı geçmiş olsun diyorum size.  Mişli geçmiş zaman 

kullandığıma bakmayın geçen hiçbir şey yok ve bu yaşamış olduğumuz Allah'ım beni yalnızsın ama 

yaşanacakların yanında hiçbir şey.  Vuracak deprem 5.1 10 saniye sürdü bakın hepimiz tırtıl titredik 

yaşanacak deprem 45 Saniye ve 7 olur ise Allah muhafaza bunun 100 katı şiddetinde olacaktır 

böyle bakın olaya.  Kendi canınızı hiçe saymıyorsunuz tamam kadercisiniz. . Torununuza bakın 

çoluğunuza bakın, çocuğunuza bakın, burda depremle alakalı Mahmut abinin söylediğine şu 

cümlemde destek olayım depremi en büyük silahı deprem olgusunu diri tutmak Siz bu konuda 

hiçbir şey yapmadınız Mesela şu an aklıma geldi balık pazarında inat edip yapmış olduğunuz O 

projenin etrafını saçlarla çevirdiniz doğru mu?  ya orayı hiç olmazsa Kütahya'dan Adana 

Adıyaman'dan o deprem figürleri ile beraber Donatabilirdiniz Ben burada sizlere Çevre Şehircilik 

Bakanlığının deprem tırı var simülasyon tırı  getirelim onu. Gemlik meydanına dedim hiç kale 

alınmadım 

. Biz depremi unutmayalım her mecliste Gündem yapalım dedim 6 Şubat depremi, bir de 3 gün 

önceki depremi yaşadık ve Başkan beyin bu konuda yapmış olduğu demeçleri dinledim arkadaşlar 

demeçlerde öyle mantık hatalar var ki Başkan beyin dediği diyor ki bu depremin diyor bir şeylere 

vesile olmasını ümit ediyorum ya Yani biz buraya çıkıp deprem deprem diye bağırmamız 

haykırmamız lazım Derken başkan beyin duruşu bir musibet bin nasihattan iyi duruşu bir vesile 

beklemememiz lazım bizim.  Bu işin şakası yok şu an malım var sanan oturmuş olduğu binayı riskli 

olduğunu bilerek malın var sanan kıymetli Gemlik halkına sesleniyorum, malınız mülkünüz yok 

arkadaşlar inanın denizin üstündeki köpükten ibaret. Allah muhafaza Candan bahsediyoruz hep 

beraber seferberlik ilan etmemiz lazım ama üzülerek söylüyorum Başkan beyin  demeçlerinden 

çıkarmış olduğum şudur ki kesinlikle bu yönetimle beraber 40 yıl yetki veren 40 tane daire 

dönüştürülemez ispatını yapayım sizlere Başkan Bey vermiş olduğu demeç de diyor ki  Devletin 

topyekûn gövdesi ile işin içine girmesiyle hal  olur. .Şimdi arkadaşlar   bunun arkasını ben size  

açıyım  biraz daha.  

Yoğunlaşma olmadan yoğunluk artırımına gitmeden vatandaşın da diyor durumu uygun 

değil doğru.  ekonomik sıkıntı ne olduğunu Cumhurbaşkanımız da dile getiriyor uğraşıyor devlet 

yani Vatandaş da diyor bunun altına gelebilecek güçte değil o zaman diyor devlet girmeli.  

Arkadaşlar dost acı söyler beni dost  biliniz. bugüne kadar burada hep doğruyu söyledim ve 

söylemiş olduğum doğrulara cevap olarak da bu mecliste Ömrü hayatımda duymadığım cümlelere 

hareketlere maruz kaldım. Ama doğrudan sizin hakkınızı söylemekten hiç vazgeçmedim 

vazgeçmeyeceğim de arkadaşlar depremde,  devleti beklemek depreme boyun eğmek demektir 

bakın devlet,  devlet Başkan beyin yaptığı açıklamadan çıkan şu yoğunluk artırımına gitmeyeceğim 

diyor Bu ne demek yoğunluk artırımına gitmediğiniz yerde müteahhit işin içine girer mi yok 

Müteahhitler dışarı. Bakın bu çıkıyor yani çünkü emsal artışı vermediğinizden dolayı müteahhit 

gelemez oraya. Haksız mıyım varsa matematiksel olarak yapın eleştirinize yoğunluk artışı diyor 

olmayacak   kalıyor vatandaşa.  Vatandaşa zaten emekli maaşıyla geçimini zor sağlıyor amenna  

vatandaşa kaldı. Vatandaşında bir katkısı olmayacak buraya.  Ne kaldı.  Devlet kaldı.  Arkadaşlar 

devletçilik anlayışına ters bu neden ters.  Bayburt'taki Tunceli'deki Trabzon'daki Şırnak’taki bir 

vatandaş ile Gemlik'teki bir vatandaşın devlet nezdinde farkı yoktur olmamalıdır zaten devletçilik 

budur. Şimdi siz Gemlik'te devlet gelsin benim yapımı değiştirirsin benden para almasın bana  
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birebir aynı teslim etsin diye bir bekleyişiniz var ise söylüyorum size o zaman depremi komple Biz 

kabul ettik demektir.   

Böyle bir şeyi biz matematik olarak kabul etmemiz  mümkün değil bu bizim devletimizin 

eksikliği değil tabiata aykırı bir talep olur.  Bundan dolayı bizim harekete geçirilmesi gereken 

unsurları bizim tetiklememiz lazım.  Bundan dolayı alın size ya en basit çok küçük ya  bütün 

meydanlara şu depremi hatırlatacak stickerlar afişler yapıştırın.  Bu o kadar önemli ki bakın çünkü 

konuşulmasına sebebiyet verecek. Gemlik halkı  hiç kusura bakmayın.  Ben de sizdenim 

dostunuzum.  Dost acı söyler.  Söylüyorum size devlet gelip de birebir değiştirip dairenizi size 

veremez.  Burada sizlerin işin içerisine girmeniz şart ve bunu konuşarak başlatın.  Burda mecliste 

Önümüzdeki ay Buyurun davet ediyorum Sizleri ya bir site desin ki toplanın bir 30 kişi 40 kişi 

demokratik haklarınızı da kullanın,  gelin şuraya deyin ki ya Biz dönüşmek için ne yapacağız 

diyelim.  Bizler onu konuşalım burda inanın 80 tane çalıştaydan  daha faydalı olacaktır.  Çalıştaylar  

önemli.  Ama Mahmut abinin bakışıyla beraber Naci Bey çok değerli bir bilim adamıdır.  

Hürmetlerimi iletirim kendisine ama buraya geldiğinde Öz cümle Gemlik Çok riskli bir deprem 

alanında kalıyordan  başka ne kattı ki bize yani. Biz bir şeyleri yapmamız lazım 30 milyon para var 

ya kentsel dönüşüm kasasında ya gidin bir tane bina alın bina  bir tane binayı kamulaştırın 

kamulaştırın onu yapana kadar hiç olmazsa Balıkpazarında onu otopark olarak kullanın buradaki 

sıkıntı milletin güvenmiyorum olması bakın bir şeyleri tetiklemedikten sonra devleti beklemek bizi 

depremle karşı karşıya bırakacak kıymetli arkadaşlar deprem bize sallarken biz Ben de dahil bakın 

bende dahil kimseyi kastetmiyorum CHP'si MHP'si  Parti de  ayrılmıyorum.  Topyekûn Gemliğe 

Ben de içinde dahil olarak söylüyorum.  Deprem bizi sallarken bizim Gemlik’teki 

gündemlerimizden biri neydi biliyor musunuz bakın üstünüze alınmayın Ben de içindeyim belediye 

asansöründeki müzik ne olmalı.  yav arkadaşları el insaf ya el insaf ya lütfen kendimize gelelim ya 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  Ne dedin anlayamadım.  

--Rıdvan ÇAKMAK meclis Üyesi: Burada, hatta ben duyuyorum yaptım kendimi de 

eleştiriyorum ya bir asansördeki müzik ne olmalı böyle bir böyle bir yorum oluyor yok biri diyor 

ilahi olsun biri olsun ya Ben diyorum ya o zaman  mozart'ın kırk senfonisi  olsun ya  

 --Galip GÜR Meclis Başkanı:  Sizin  

--Rıdvan ÇAKMAK meclis Üyesi: Senin benim değil Galip Abi 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  Sizin yüzünüzden.  

--Rıdvan ÇAKMAK meclis Üyesi:  ...   önce sen konuşuyorsun yani ne olursa olsun şunu 

demeye önemli değil seni beni yok Bak öyle girdim lafa galiba seni beyni yok yani Hayır hayır 

Başka bir bey de söylemişti ilahi çalıyor diye Uğur Başkan kulaklarımdan duydum ama demagojiye 

sebep olmasın diye O yüzden hepimizi katıyorum onun içine Ya arkadaşlar bu deprem var ya  

deprem her şeyden önemli sizin otopark sorunuz sizin trafik sorununuz gençlerin beklemiş olduğu 

AVM Sosyal Yaşam her şeyin kökünde kentsel dönüşüm yapmakta Ama söylüyorum Başkan beyin 

ben 7 yıldır rezerve olanları Bana vermedi diyorum Başkan bey söyleminde ya Gemliğin bütün her 

şeyini size rezerv etmiş olsaydık ne fark edecekti TOKİ'nin oradaki rezerve alanlar duruyor.  Ne 

değişti ne işe yaradı O yüzden sizin bakış açınızda yanlış var burada domino  etkisi yapmanız lazım.  

Burada 5 dönüm bir yere kitleneceksiniz bu meclise diyecek ki Başkan bey siz ya arkadaşlar Sizden 

rica ediyorum çıkışta şurada bir hacı amca var ikna edemiyoruz hadi Topyekun  yanına gidelim 

geleceğim bakın söz veriyorum size. 

 Ancak yıkarak başlar bu iş ve kıymetli Gemlik halkı işin sonuna geldik seçimler yaklaştı 

herkes huzura çıkacak planları projelerini anlatacak size kim de Yıkıp da yeniden yapacağı 

dirayetini görüyorsanız oyunuzu ondan yana kullanın Gemliğe birinci derecede yapacak değil 

birinci derecede bu milletin minimum mağduriyetle beraber yıkıp yenisini teslim edecek Başkan 

lazımdır.  yoksa söylüyorum Depremde  

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Başkan  bakın bizim müdahale etmemizi bekliyor da   

susuyoruz ama hayır.  Burda siyasi Parti  

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  ….. istiyor……. 
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--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Nasıl istedi Onu biliyorum onun farkındayım kaşıyın beni  

böyle. diyor  hani kabaca kusura bakmayın.  

--Ercan  BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  böyle konuşmanız yanlış oluyor.  

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Evet ben de özür diliyorum Bu lafı bu beklediği  

--Ercan  BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  yani…. 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: ama yaptığı konuşmayı da görüyorsunuz müdahale etmeniz 

lazım  

--Ercan  BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Konuşmayı kesmeyin.  

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  Tamam  

-- Meclis Üyesi: …ne bağırıyorsunuz  

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Ne bağırması benim sesimin  tonu böyle  

--Meclis Üyesi:  

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi:  

--Meclis Üyesi:  

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  tamam arkadaşlar bitirsin. Buyurun. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: …. bu neydi yani.  

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  Buyurun 

--Meclis Üyesi: arkadaşlar ititazım  var  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Neye itiraz. kentsel dönüşüme mi İtirazın Var. neye ….. 

kentsel dönüşüme mi?......... 

--Meclis Üyesi:….. sende çık çık iste.…..  

--Meclis Üyesi: …………………… 

--Meclis Üyesi: ………………….. 

--Meclis Üyesi: Ara ver ara. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  ara verdik ara.  

 

 

 III. OTURUM 

 

       

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Meclis Üyelerini çağıralım.    Evet Şimdi Rıdvan  arkadaşımız 

benim ikbalim yok diye bir şey söyledi. Arkadaşımız. Ben şimdi   Rıdvan arkadaşımızı size Gemlik 

halkına anlatacağım 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım bir önce konuşmasını bitirsin arkadaşım 

Ondan sonra devam edelim ya burda müzakere 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:   şimdi konuşta da yetmedi  daha  

--Meclis Üyesi: ……………. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Ercan Ercan Toplantıyı defalarca Refik’in neler yaptığını 

biliyorsun tamam mı. Bu kadar müsamaha ediyoruz bu kadar konuşmasına izin veriyoruz 

--Meclis Üyesi:……………………  

 --Galip GÜR Meclis Başkanı: ya sizin döneminizde Biz ağzımıza siyah bant taktık ya 

konuşturmadığınız için bize de böyle konuşmuyoruz biz. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: cevabını verin. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Bak şimdi Rıdvan Rıdvan kim biliyor musunuz  

--Meclis Üyesi: ……… 

--Fehmi ARSLAN Meclis Üyesi: Başkanım bunu farklı yönleri çekmeden 

--Galip GÜR Meclis Başkanı: şimdi ben şeye diyorum. ikbal aramıyorum.  ikbalim yok diyor 

ya.  

--Fehmi ARSLAN Meclis Üyesi: Başkanım bunu biz  
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--Galip GÜR Meclis Başkanı:…. 
 --Fehmi ARSLAN Meclis Üyesi: meclis gündemine  gelirsek madem demin arkadaşlar 

söylüyorlar Meclisi germeyelim diye farklılaştırmadan Gemliğinin güzelliklerini anlatarak 

sorunlarını anlatarak Biz bunlarla ilgilenirsek Gemlik halkı bizden bunu bekliyor bakın deprem 

varsa deprem,  depremle ilgili farklı yönleri varsa farklı şeylerle ilgili. 

 --Galip GÜR Meclis Başkanı: Bak  

 --Fehmi ARSLAN Meclis Üyesi: Biz bugün  Rıdvan arkadaşımızın anlattığı şeye 

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Fehmi 

 --Fehmi ARSLAN Meclis Üyesi: depremle alakalı CHP grubundan  arkadaşlarımız cevap 

verebilir. 

 --Galip GÜR Meclis Başkanı:  bak araya giriyor  araya giriyor 

 --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Hayır kim olduğumu anlatsın  Fehmi Abi.  müsaade eder 

misin kim olduğumu anlatın lütfen. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:   anlatacağım  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  Buyurun dinliyorum  

--Galip GÜR Meclis Başkanı:   Rıdvan arkadaşımızı Gemlik nasıl tanıdı biliyor musunuz? ilk 

başta Refik zamanında zaten Ee Gemlik’le  hiç alakası olmadığı halde  Fen  İşleri Müdürlüğü'ne 

geldi. Ben o süreci de anlatacağım. 

 Rıdvan ÇAKMAK Gemlik Belediyesi Meclis Üyeliğine bu geçmiş dönemde aslında Teknik 

Başkan Yardımcılığı pazarlığı ile geldi. 

--Meclis Üyesi: …………. 

 --Galip GÜR Meclis Başkanı:   Kariyeri Ovakca Belediyesi, Yıldırım Belediyesi, Gemlik 

Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü ve eniştesi Adnan GÜLNAR  aracılığıyla siyasetin ne kadar içinde 

olduğunu anlatmaya çalışıyorum. 

 Öz kardeşi Bülent ÇAKMAK BUSKİ’de çalışıyor. Öz kardeşi Semih ÇAKMAK Bursa 

Büyükşehirde çalışıyor . Öz dayısı Celil ÇOLAK AK Parti Nilüfer İlçe Başkanı.  Öz dayısı Celil 

ÇOLAK'ın eşi Sabriye ÇOLAK Gürsu Belediye Başkan Yardımcısı,  Kentsel Dönüşüm Müdürü.  

Öz teyze oğlu Haluk Emre AKGÜN Bursa'da Doğu Bölge Müdürü, öz teyzesinin  eşi Adnan 

GÜLNAR Milletvekili Danışmanı,  

--Meclis Üyesi: ………… 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:   Öz dayısı Ali Faruk ÇOLAK BTS  Meclis Üyesi ve Harita 

Jeoloji Mühendisliği ……Üyesi.   Şimdi Rıdvan mesleğe villa inşaatını  

--Meclis Üyeleri: ……. 
--Galip GÜR Meclis Başkanı: Arkadaşım bak kendi dedi ikbalim yok benim dedi. Ben İkbal 

filan aramıyorum dedi adam.  

--Meclis Üyesi: Mikrofonumu niye kesiyorsun. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Girme diye kesiyorum. herkes elinde mikrofon alırsa ne 

yapacağız 

--Meclis Üyesi: Arkadaşınız girdi niye girdi o  zaman. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  herkes giriyor demin 

--Meclis Üyesi: Siz giriyorsunuz.  

--Meclis Üyesi:   yapmayın 

--Meclis Üyesi: davam edin 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  kaya balığı villa inşaatında şantiye şefi olarak başlamışsın Celil 

ÇOLAK sayesinde Ovaakça Belediyesinde  Fen  işlerinde göreve başlamışsın.  Ovakça  kapanınca 

Yıldırım Belediyesi proje kontrol memuru olarak girmişsin. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: yanlış………. 

 --Galip GÜR Meclis Başkanı:  büyük müteahhitlerini islerini takip ediyordu genelde  Yıldırım 

Belediyesinden çıkıp bir inşaat firmasına %50 ortağı oldu.  Celil ÇOLAK'ın da az bir hissesi 

bulunuyordu Şehreküstü'nde TOKİ yapılarından birinde Bu firma Rıdvan Celil Millet Mahallesi'nde  
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iş yapıp buraları batırdılar.  Borç Rıdvan'a kalacak olunca Suudi Arabistan'a gidip 2 yıl orda kaldı 

doğru mu bunlar Rıdvan? 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: 
--Galip GÜR Meclis Başkanı:  Yok soruyorum yani  

--Meclis Üyeleri:……… 

 --Galip GÜR Meclis Başkanı:  Şimdi adamı yargılamak falan değil Bak benim İkbalim yok 

diyor Tamam mı İkbalim yok diyor ya ailesinin tamamı İkbal üzerine kurulu  zaten ya buraya geliş 

şekli de İkbal üzerine kurulu   tamam mı bu  kadar 

--Meclis Üyesi: 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:   tamam  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: söz hakkım çıktı. Bir saniye söz hakkı  vereceksin yok öyle 

bir şey. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  söz hakkı verdik sana sen sen söz hakkını hiç hiç mi hiç iyi 

kullanmadın tamam mı  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: ….. 

--Meclis Üyesi:  Başkanım 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:    Sana söz hakkı yok benim olduğum mecliste bundan sonra 

sana söz hakkı yok tamam mı?  

--Meclis Üyeleri: ….. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Uğur Başkanın döneminde oturursun konuşursun. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: hayır yok öyle bir şey.  

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Var öyle var.  

--Meclis Üyesi: 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  Bunları ispat etmezseniz namertsin.  

     --Galip GÜR Meclis Başkanı: Bakın bakın bak  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  Bunları ispat etmezseniz namertsin.  

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Bir dakika bir şey söyleyeceğim  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:   
--Galip GÜR Meclis Başkanı: Ben ben bilmem.  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:   
--Galip GÜR Meclis Başkanı:  Bir dakika bir dakika  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  …. söyle  bana söz  vereceksin. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  Bak Bülent ÇAKMAK BUSKİ’de    çalışmıyor mu?  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  O memur. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:   Tamam bir şey demiyorum.   demiyoruz. Bir şey dediğimiz 

yok.  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:   Ne alaka. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:   Çalışmıyor mu?  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:   ispat et diyor. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:   ikbal ile  ne alaka.  

--Galip GÜR Meclis Başkanı:   öz kardeşi Bülent ÇAKMAK için 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:   O ailenin ferdi olmakla  gurur duyuyorum.  

 --Galip GÜR Meclis Başkanı:   ya Orda bir sıkıntım yok.   

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:…    

--Galip GÜR Meclis Başkanı:   Orda sıkıntım yok 

 --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:…..Cesaretin varsa mikrofonu aç.  cesaretin varsa. 

 --Galip GÜR Meclis Başkanı:    bak  

 --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:….. var. aç 

 --Galip GÜR Meclis Başkanı: Bak beni beni 
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--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:….. 

    --Galip GÜR Meclis Başkanı: bana Öyle cesaretin varsa  bilmem ne 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:….. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  açmıyorum ya  açmıyorum  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:….. 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  Sen Ben olduğum sürece bundan sonra konuşamazsın 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:…..Siz  

--Galip GÜR Meclis Başkanı:   tamam mı konuşamazsın 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  zihniyetimiz bu 

 --Galip GÜR Meclis Başkanı:  Tamam zihniyetimiz bu  bizim. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  … 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:   Bunu bunu halk görüyor bizi zihniyetimiz bizim bu tamam 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  ….. halk ….. aç hadi. hadi var mı cesaretiniz.  

--Galip GÜR Meclis Başkanı:    Bak benim her türlü cesaretim var günden maddelerine 

geçiyoruz  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Sülalemi………….. ayrıca…..  

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Yok  bunu kamuoyu duysun yani İkbal, ikbal  nedir. Yani 

Gemlik’le  ne alakan var senin Gemlik'te meclis üyesi oluyorsun Fen İşleri Müdürü oluyorsun.  

Hayırdır yani  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: ……… 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı:  Tamam arkadaşlar Gündem maddelerine geçiyoruz  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: ……… açar mısın…………….açsana. 

---Meclis Üyesi:  

--Galip GÜR  Meclis Başkanı:  Rıdvan otur da 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: ……… 

--Meclis Üyesi:  
 --Galip GÜR  Meclis Başkanı:  Hayır açmıyorum  

--Meclis Üyesi:  

--Galip GÜR  Meclis Başkanı:  Sen konuşma üslubunu değiştirmediğin sürece sana mikrofon 

falan açmıyor  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: ……… 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı:  Ben Başkan vekiliyim. Meclis Başkanlığı yaptığım sürece ben 

açmıyorum   tamam mı 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: ………iftira atıyorsun iftira  

--Galip GÜR  Meclis Başkanı:  Tamam  basın açıklaması yap  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: ……….… iftira   ne basını ya.  

--Galip GÜR  Meclis Başkanı:  basın açıklaması Ben iftira falan açmıyorum Bunlar bunun 

yalan mı ben sana söylüyorum ya  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: yalan diyorum. 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı:  Hangisi Yalan söyle bakalım. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:…..   hepsi 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı:   bana ben sana  basın açıklaması  yalan söylediğimi. 

 --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:…..    
--Galip GÜR  Meclis Başkanı: öyle.  

--Sedat ÖZER  Meclis Üyesi: İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’nün,    İlçemiz, Umurbey 

Mahallesi, 199 ada 2 nolu, 198 ada 1 nolu ve 256 ada 1 nolu parsellere ve Arkeolojik Sit Sınırı 

Düzeltilmesine 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:…..    
--Galip GÜR  Meclis Başkanı: açmıyor gitti Açmıyorum,  açmıyorum ya git 

--Meclis Üyeleri: …. 
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--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:…mikrofonu  açmazsan namertsin. 

 --Galip GÜR  Meclis Başkanı: sen namertsin. 

 --Meclis Üyeleri:  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: aç 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı: açmıyorum. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: aç 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı: açmıyorum. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı: Git basın  açıklaması yap cevap verirsen  basın  açıklaması yap 

git kapının önünde yap git  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:……. 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı: git  orda yap diyorum sana Ben sana hiçbir şey açmıyorum,  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:……. 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı:  açmıyorum kardeşim Allah Allah 

---Meclis Üyeleri: …………………… 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı:   Evet oku  

--Meclis Üyesi: ……… 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı:  vermiyorum söz  vermiyorum söz. 

--Sedat ÖZER  Meclis Üyesi: Arkeolojik Sit Sınırı Düzeltilmesine İlişkin 1/1000 ölçekli 

Uygulama İmar Planı Değişikliği teklifinin değerlendirilmesi ile ilgili yazısı. 

--Meclis Üyeleri: 

--Galip GÜR Meclis Başkanı:  devam et. 

--Sedat ÖZER  Meclis Üyesi: birinciyi okudum. 

--Meclis Üyesi: tamam  

--Sedat ÖZER  Meclis Üyesi: Oyluyalım Başkanım.  

--Galip GÜR  Meclis Başkanı: Gündem maddesini okundu olarak sayılmasını oylarınıza 

sunuyorum 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:……. var mı? 

--Meclis Üyeleri:  

--Galip GÜR  Meclis Başkanı:  Rışarıda konuşuruz  Rıdvan. Dışarda konuşuruz.   

--Meclis Üyesi: 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı:  Şu meclis  ya oturun susun tamam mı dışarda  konuşun.  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:……. var.  

     --Galip GÜR  Meclis Başkanı:  tamam.  

     --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: 

     --Galip GÜR  Meclis Başkanı:  tamam.  tamam açarsın git basın açıklaması yap. Benimle 

konuşurken dikkatli konuş.  Tamam  benle konuşurken dikkat  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: 

    --Galip GÜR  Meclis Başkanı: Vermiyorum   ya vermiyorum git nereye şikayet ederseniz hadi  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Cesaretin yok cesaretin. 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı: hadi yok benim cesaretim.  Hadi hadi tamam  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:…………………. 

--Meclis Üyeleri:  
--Galip GÜR  Meclis Başkanı: kabul edenler etmeyenler oybirliği ile   kabul edilmiştir  

--Meclis Üyeleri:  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:………………. 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı: kimse red vermedi.  kimse el kaldırmadı  ya devam et  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Şu anda … 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: 
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--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Mali Hizmetler Müdürlüğü’nün, 2023 Yılı Ek Gelir  

--Galip GÜR  Meclis Başkanı: Tamam dava açarsınız 

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Gider Bütçesi ile ilgili yazısı. 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı: okundu olarak kabulünü arz  ederim. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Bu kararların hiçbir  tanesi  geçerli değildir 

arkadaşlar. 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı:  Kabul edenler etmenler oy birliğiyle kabul edilmiştir.  Geç 3 

madde  

--Meclis Üyesi:  

--Galip GÜR  Meclis Başkanı: Plan ve  bütçe komisyonuna  havalesini kabul edenler 

etmeyenler oybirliği ile  kabul olmuştur. 

  Birde İmar komisyonu  bak bir iki üç dört beş altı yedi sekiz  

--Mahir DAĞ Meclis Üyesi:  sekiz 2 yok başkanım. 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı: iki yok. evet  

--Mahir DAĞ Meclis Üyesi:  ikiyi okuduk geçti. .  

--Galip GÜR  Meclis Başkanı: Gündem maddelerin okunduğu olarak oylarınıza sunuyorum 

kabulünü kabul edenler etmeyenler o gülle kabul edilmiştir 

 Bu gündem maddelerin toplu olarak görüşülmesini oylarınıza soruyorum kabul edenler 

etmeyenler oy bile kabul edilmiştir bir üç dört beş altı yedi sekizinci maddeleri imar komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliğiyle kabul edilmiştir.  9 madde 

oku dokuzuncu maddeyi.  

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Emlak ve İstimlak Müdürlüğü’nün, Mülkiyeti Belediyemize ait 

Hamidiye Mahallesi Halönü Sokak (Katlı otopark) No: 2/23 nolu dükkanın, Gemlik Yardım 

Gönüllüleri Derneği’ne ücretsiz tahsis edilmesi talebi ile ilgili yazısı.  

--Galip GÜR  Meclis Başkanı:  Gündem maddesinin  okumuş olarak oylarınıza sunuyorum 

kabul edenler etmeyenler oy bile kabul edilmiştir . 

Bu Gündem maddesini Plan bütçe ve hukuk komisyonuna havalesini  oylarınıza sunuyorum.  

Kabul edenler etmeyenler kabul edilmiştir. 

 4 tane günden maddesi var 5 tane önerge var bunların ilgili komisyonları havalesini gündem 

maddesi olarak kabulün oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler kabul edilmiştir. 

 Bunların ilgili komisyonları havalesini oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler kabul 

edilmiştir meclis toplantımız sona ermiştir. 

--Sedat ÖZER  Meclis  Üyesi: Bir dakika  Başkanım bu komisyonumuzda olan Şükriye  

--Galip GÜR  Meclis Başkanı:   Pardon bir konu daha vardı 

--Sedat ÖZER  Meclis  Üyesi: Raporlar kısmında. 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı:   hangileriydi onları söyler misin. 

--Sedat ÖZER  Meclis  Üyesi: Arzu Hanım hangileri olduğunu söyler misiniz 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı: kırsal mahallelerle alakalı 3 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi:  Şükriye Güvenliği Cihatlı Adliyeye  

--Sedat ÖZER  Meclis  Üyesi: Şükriye Güvenliği Cihatlı Adliye Adliyeyle ilgili bir şey 

konuşulmadı sanırım. 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: ..  
 --Sedat ÖZER  Meclis  Üyesi: yok Yok 

 --Galip GÜR  Meclis Başkanı: Şükriye 

--Sedat ÖZER  Meclis  Üyesi: Güvenli 

 --Galip GÜR  Meclis Başkanı: Şükriye, Güvenli 

 --Sedat ÖZER  Meclis  Üyesi: Cihatlı  

--Galip GÜR  Meclis Başkanı: Cihatlı köyleriyle alakalı Gündem maddesini meclise çekiyorum 

günden maddesi olarak pazartesi mi belirlenmesi 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi:  .. olarak 
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--Galip GÜR  Meclis Başkanı:.. Belirlenmesi ile  alakalı olarak  tamam 

--Sedat ÖZER  Meclis  Üyesi: Müdürüm  o konuyu düzenlerseniz pazartesi meclise gelecek 

-- Faruk BİLGİLİ Yazı İşleri Müdürü: Tabi tabi. 

     --Galip GÜR  Meclis Başkanı:   Gündeme çekilmesini o kabul edenler etmeyenler oy birliği ile 

kabul edilmiştir. 

--Sedat ÖZER  Meclis  Üyesi: Faruk Müdürüm konuyu  anladın sanırım. 

-- Faruk BİLGİLİ Yazı İşleri Müdürü:… 

--Sedat ÖZER  Meclis  Üyesi: Tamam müdürüm tamam 

--Galip GÜR  Meclis Başkanı: Başka yok herhalde 

--Sedat ÖZER  Meclis  Üyesi: Pazartesi    

 --Galip GÜR  Meclis Başkanı: Pazartesi günü saat gene 15'te   

 --Sedat ÖZER  Meclis  Üyesi: Tamam.  

 

 

 

 

            Mahir DAĞ 

             Katip Üye 

     Sedat ÖZER  

       Katip Üye 

                         Galip GÜR 

                        Meclis Başkanı  


